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Abstract (en)
A method for the preparation of a thermal ink ribbon, in particular a thermal carbon ribbon, with a wax- and/or plastic-bonded melt-on ink is
described. This method is characterised in that, on one side of the wax- and/or plastic-bonded melt-on ink, a thin layer of a polymer is formed by
applying thereto a) the dispersion or solution of a film-forming polymer which is non-fusible during the thermal printing step and evaporating the
solvent or dispersant or b) a monomer and/or prepolymer and then subjecting the latter to an in-situ polymerisation. The particular advantages of
this thermal ink ribbon are that an expensive carrier film is no longer necessary and the heat transfer during the thermal printing step is promoted as
compared with a thicker carrier film.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Verfahren zur Herstellung eines Thermofarbbandes, insbesondere Thermocarbonbandes, mit einer wachs- und/
oder kunststoffgebundenen Aufschmelzfarbe. Dieses Verfahren zeichnet sich dadurch aus, daß auf einer Seite der wachs- und/oder
kunststoffgebundenen Aufschmelzfarbe eine dünne Polymerschicht eines Polymers dadurch ausgebildet wird, indem darauf a) die Dispersion oder
die Lösung eines beim Thermodruckvorgang nicht-schmelzbaren, filmbildenden Polymers aufgetragen und das Lösungs- bzw. Dispersionsmittel
abgedampft oder b) ein Monomer und/oder Prepolymer aufgetragen und dieses anschließend einer in-situ-Polymerisation unterzogen wird.
Die besonderen Vorteile dieses Thermofarbbandes liegen darin, daß keine teure Trägerfolie mehr nötig ist und der Wärmeübergang beim
Thermodruckvorgang gegenüber einer dickeren Trägerfolie begünstigt wird.
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